



Breakfast Special

悠享。朝食

- A** Arena Kitchen Breakfast \$78
(Fried Japanese Farm Eggs, Pineapple Bun Croissant,
Turkey Bacon, Hash Brown & Baked Beans)
煎日本農場雞蛋、菠蘿牛角包、火雞煙肉、薯餅、焗豆
- B** Egg Benedict on Brioche Toast with Scottish Highland Smoked Salmon & Deli Ham \$78
蘇格蘭高地煙燻三文魚火腿班尼迪蛋多士
- C** Congee with Pork Slices and Conpoy \$68
Accompanied with Pan-fried Mini Glutinous Rice Parcel
瑤柱肉片粥 配 香煎迷你糯米雞
- D** Fried Japanese Eggs with Sausage or Spam or Ham, Shredded Meat with Penne in Soup \$68
(Butter Thick Brioche Toast)
煎日本農場蛋、配腸仔或午餐肉或火腿，三絲雞湯長通粉 伴 牛油厚多士
- E** Nissin Instant Noodles in Soup with Fried Japanese Farm Eggs with \$58
(2 choices of ingredients – Sausage, Spam, Ham, or Satay Beef)
(Butter Thick Brioche Toast)
煎日本農場蛋、出前一丁 伴 牛油厚多士、
配 (任選2款 – 腸仔、午餐肉、火腿 或 沙爹牛肉)

Savour the above breakfast menu, you can enjoy Freshly Brewed Coffee or Milk Tea for Free
Upgraded Freshly Brewed Coffee to Cappuccino for extra HK\$10
惠顧以上早餐，即可免費享用新鮮即磨咖啡或港式奶茶
另以優惠價\$10可升級意式泡沫咖啡

All prices are in HKD and subject to 10% service charge 所有價目以港元計算，另設加壹服務費